
  

Plandokument 2023-2024 
Akershus Unge Høyres generalforsamling 2023 



 

 1 

1 Innledning 1 

Formålet med et plandokument er å gi generalforsamlingen et helhetlig bilde av foreningens 2 

tilstand, peke på hva som har gått bra og hva som har forbedringspotensial. Åpenhet om 3 

foreningens styrker og svakheter er essensielt for et godt plandokument. Plandokumentet er 4 

ment som en hjelpende hånd til neste arbeidsutvalg. 5 

 6 

2 Politikk 7 

 8 

2.1 Politisk forum 9 

 10 

Politisk Forum har hatt et høyt aktivitetsnivå, og vedtatt mye og variert politikk. Det er svært 11 

viktig at aktiviteten opprettholdes slik at medlemmer fortsatt får mulighet til å påvirke 12 

politikkutviklingen i Unge Høyre og Høyre.  13 

 14 

Samtidig vil plankomiteen understreke at de lokalforeningene står fritt til å gi eller avslå tale- og 15 

forslagsrett på sine lokale politiske forum til eksterne, ettersom dette har vært forstyrrende for 16 

flere lokalforeninger. 17 

 18 

Opplæringen av politiske nestledere til gjennomføring av lokale politiske forum kan være bedre 19 

og det bør utarbeides et støttedokument for avvikling av politiske forum som politiske 20 

nestledere kan støtte seg på. 21 

  22 

Plankomiteen anbefaler at:  23 

 24 

- Den høye aktiviteten opprettholdes 25 

- Politisk forum fortsetter å vedta lokale ting på Akershus PF 26 

- Å gjøre lokalforeningene mer bevisst på at de kan si nei til andre enn foreningens 27 

medlemmer til å ha talerett 28 

- Det gis bedre opplæring av de lokale politiske nestledere knyttet til politisk forum 29 

- Lokale politiske forum kan gi bedre informasjon og tidligere 30 

 31 

 32 

2.2 Politisk utvalg 33 

 34 

Politisk utvalg har vært ledet bra, helhetlig fungert godt og er et viktig organ for Akershus 35 

Unge Høyre som et politisk verksted. Samtidig kunne aktivitetsnivået vært høyere og 36 

kommuniseringen av kalenderen for politisk utvalg og politisk forum vært bedre. 37 

 38 

Det er også et potensial for å bruke noe tid på opplæring av politiske nestledere i politisk 39 

utvalg, spesielt knyttet til gjennomføring av politiske forum og eksempelvis kurs i 40 

møteledelse/dirigentkurs. 41 

Plankomiteen anbefaler at:  42 

 43 

- Politisk utvalg har flere møter 44 
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- Kalender for politisk utvalg og politisk forum blir kommunisert bedre til 45 

lokalforeningene 46 

- Politisk utvalg gjennomfører opplæring for politiske nestledere i 47 

møteledelse/dirigentkurs 48 

 49 

3 Organisasjon  50 

 51 

3.1 Organisatorisk utvalg 52 

 53 

Organisatorisk utvalg har hatt et varierende aktivitetsnivå med svært høy aktivitet i første 54 

halvdel av perioden. Det er også en utfordring at lokalforeninger og OU-medlemmer ikke 55 

prioriterer utvalget og melder forfall sent i forkant av møtet som gjør gjennomføringen av 56 

møter vanskelig. 57 

 58 

Organisatorisk utvalg har opplevd å få økt innflytelse på Arbeidsutvalgets og foreningens 59 

planer, men det har samtidig økt belastningen på medlemmer i organisatorisk utvalg. Flere i 60 

Organisatorisk utvalg uttrykker at de ser på deltakelsen i OU som positivt og at 61 

informasjonsflyten mellom AU og OU har vært god.  62 

 63 

Det har vært en tydelig kalender med god oversikt over OU sine møter og oversikt over 64 

lokalforeningenes arrangementer. Denne oversikten bør fortsette neste år og bør utarbeides 65 

tidlig for å sikre forutsigbarhet. 66 

 67 

Plankomiteen anbefaler at:  68 

 69 

- Organisatorisk utvalg gjennomfører opplæring for organisatoriske nestledere 70 

- Utvalget fortsetter som et høringsorgan for relevante planer og saker som 71 

Arbeidsutvalget skal behandle 72 

- Det fortsatt utarbeides en tydelig kalender som inneholder OU-møter, skoleaksjoner, 73 

vårkampanje, arrangementer m.m. 74 

- Medlemmer i utvalget må prioritere møtene i større grad enn i dag 75 

- Ha færre men lenger møter enn i dag 76 

 77 

 78 

3.2 Medlemstilbud  79 

 80 

Dette året har medlemstilbudet blitt flyttet fra fylkesarrangert på Høyres hus til 81 

lokalforeningsarrangert ute i fylket. Dette har skapt både utfordringer og muligheter. 82 

 83 

Det er lavere terskel å delta på arrangementer som er nær deg, samtidig kan det være 84 

utfordrende å dra på tvers til andre siden av fylket for å delta på et arrangement. 85 

Lokalforeningene har fått en avgjørende rolle i planleggingen av skoleringer, både tema, 86 

innhold og den praktiske planleggingen. Fylket har fått en rolle som koordinator og 87 

tilrettelegger for at det skal være et bredt tilbud spredt i hele fylket. Her har det vært 88 

avgjørende å ha en medlemstilbudsplan som viser hvilke lokalforeninger som skal ha 89 

arrangementer i hvilke uker. Det har også ført til at belastningen på organisatorisk nestleder 90 
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og medansvarlig har økt betraktelig ettersom mye av tiden har gått til å følge opp 91 

lokalforeningenes planlegging av arrangementer. 92 

 93 

Plankomiteen anbefaler at:  94 

 95 

- Planen for medlemstilbud videreføres med forankring i fylkesstyret og organisatorisk 96 

utvalg slik at planen er bindende 97 

- Lokalforeninger kan fortsatt ha arrangementer utover kravene i medlemstilbudsplanen 98 

men da må de få godkjenning av den lokalforeningen som har “uken” 99 

- Lokalforeningskontaktene bør få en større rolle til å følge opp at lokalforeningene 100 

følger planen 101 

- Organisatorisk utvalg fortsetter å være en arena for erfaringsutveksling hvor 102 

lokalforeningene kan søke innspill og samarbeid knyttet til lokale arrangementer 103 

- Fortsette med tidlig informasjon om vårkampanjen 104 

- Det arrangeres flere lavterskelarrangementer for nye medlemmer 105 

 106 

 107 

 108 

4 Medier  109 

 110 

4.1 Tradisjonelle medier 111 

 112 

Akershus Unge Høyre har god synlighet i media, men det er varierende synlighet i flere 113 

lokalaviser rundt om i fylket.  114 

 115 

Lokalforeningene opplever liten kontroll om de kommer på trykk og på hvilken dato. Ved en 116 

videreføring av medieplanen bør det vurderes å knytte planen til handlinger som å sende inn 117 

et leserinnlegg og ikke at det skal komme på trykk. Det bør også vurderes om man skal ha et 118 

mediemål på oppslag som ikke er knyttet til datoer, men som gjelder for hele året og som 119 

lokalforeningene kan jobbe etter på eget initiativ. 120 

 121 

Plankomiteen anbefaler at:  122 

 123 

- Medieplanen belønner innsats og ikke resultat, hvor krav blir knyttet til handlinger som 124 

å skrive et leserinnlegg eller sende inn et innlegg 125 

- Opprettholde mediemål men ikke knytte de til spesifikke datoer eller uker 126 

 127 

 128 

4.2 Sosiale medier 129 

 130 

Foreningen har et høyt aktivitetsnivå på sosiale medier, dette gjelder også flere 131 

lokalforeninger i fylket. Denne aktiviteten bør videreføres i neste periode. 132 

 133 

I flere lokalforeninger har det vært en utfordring med overføring av sosiale medier og 134 

plankomiteen mener at dette bør gjøres tettere på valget og gjerne på årsmøtet slik at det 135 

påtroppende styret ikke er handlingslammet på sosiale medier i en periode etter styreskiftet.  136 
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 137 

Ved neste kommune- og fylkestingsvalg bør det også vurderes om man kan bruke mer tid på 138 

kandidater som ikke er kumulert for å sikre flere unge folkevalgte inn i kommunestyrer. 139 

 140 

Plankomiteen anbefaler at:  141 

 142 

- Tilganger til sosiale medier overføres tettere på årsmøtet og gjerne på årsmøtet. 143 

- Opprettholde et høyt aktivitetsnivå 144 

- Arrangementer legges ut som innlegg på instagram 145 

- Vurdere å bruke mer tid på unge kandidater som ikke er kumulert ved neste kommune- 146 

og fylkestingsvalg 147 

 148 

 149 

5 Styringsorganer 150 

 151 

5.1 Generelt 152 

 153 

Akershus Unge Høyre har hatt et godt aktivitetsnivå med medlemstilbudet i størst grad driftet 154 

av lokalforeningene. Dette har økt arbeidsbelastningen på lokalforeningene og det vil være 155 

viktig i året som kommer å sikre at lokalforeningene bygger seg robuste slik at de vil kunne 156 

driftes i flere år fremover. Plankomiteen anbefaler derfor at man ser bort fra tidligere 157 

plandokument når det gjelder splittelse av lokalforeninger ettersom aktivitetsnivået i styrene 158 

går i bølgedaler. 159 

 160 

5.2 Lokalforeningene 161 

 162 

Asker: 163 

Asker Unge Høyre har hatt et bra år. Vi har fått litt over 20 nye medlemmer, men hadde likt å se 164 

enda høyere aktivitet blant disse. Både i skolevalget og i kommunevalget i Asker har vi sett 165 

gode resultater. Vi hadde god vekst på alle Asker skolene og vi har også klart å få 4 nye 166 

ungdommer inn i kommunestyret i Asker. I tillegg har vi en som har blitt gjenvalgt. Aktiviteten i 167 

styret har for det meste vært god. Det har blitt litt mye rot med når det skal avholdes 168 

styremøter og vi anbefaler fremtidige styrer å lage en møteplan for alle styremøtene helt i 169 

starten av året. Vi var veldig ambisiøse når vi la mediemålet vårt på starten av året, men har 170 

dessverre ikke nådd dette. Allikevel har oppmøtet på arrangementene og i skolevalget vært 171 

bra og vi er generelt sett fornøyde med året. 172 

 173 

 174 

Bærum: 175 

Bærum Unge Høyre har i 2023 hatt netto medlemsvekst for første gang på flere år. De har 176 

vervet over 40 nye medlemmer, og oppnådd veldig gode resultater i skolevalget. 177 

Medlemsaktiviteten har vært god til nå, og det planlegges å opprettholde dette ut året. 178 

Utfordringen fremover vil være å få de nye medlemmene til å bli aktive. I det inneværende året 179 

har foreningen fokusert på å få lokale kandidater valgt inn i kommunestyret og på fylkestinget. 180 

Det har gitt resultater, og de neste fire årene kommer flere av Bærum Unge Høyres 181 

medlemmer til å ha posisjoner i kommune og fylke der de kan fremme god UH-politikk. Denne 182 
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perioden har vært god for Bærum Unge Høyre, og det er lagt et grunnlag for videre utvikling i 183 

årene fremover.  184 

 185 

Follo: 186 

Follo Unge Høyre legger bak seg et godt år med høy aktivitet. De har vervet mange nye 187 

medlemmer både i vårkampanjen og valgkampen, og har dermed nådd medlemsmålet sitt med 188 

god margin. Styret i Follo har vært flinke til å aktivisere de nye medlemmene blant annet 189 

gjennom å ha attraktive arrangementer jevnt gjennom året. Foreningen har også dyrket frem 190 

flere dyktige ungdomspolitikere som har stilt til lokalvalg og vært godt synlige i media. Hele 191 

ledertrioen har vært en del av debattlaget hvorav én har sittet i skoledebatter, og foreningen 192 

har fått svært gode resultater på sine videregående skoler. I tiden fremover kan foreningen 193 

med fordel sørge for at alle styrets medlemmer bidrar mer slik at ikke ledertrioen sitter igjen 194 

med for stor belastning. 195 

 196 

Nedre Romerike 197 

Nedre Romerike har hatt et aktivt år med skoleaksjoner, innlegg i media, medlemsmøter og en 198 

god valgkamp. Under valgkampen vervet vi en del nye medlemmer, hvor enkelte virket 199 

engasjert til å søke seg inn i styret. Noe av det Nedre har vært flinke på har vært leserinnlegg i 200 

diverse aviser, det er noe vi vil opprettholde. Ettersom at hele ledertrioen stepper av, vil målet 201 

for året som kommer bli å aktivisere nye medlemmer som kommer. 202 

 203 

Øvre Romerike 204 

 Øvre Romerike Unge Høyre har hatt et strålende år. Vi klarte å gjennomføre valgkampen uten 205 

altfor store problemer. Vi har det siste året klart å verve 10 nye medlemmer, noe som er et godt 206 

antall for dette lokallaget. Dermed har vi nådd målet vårt i år. Vi har også klart å holde god 207 

aktivitet i lokalforeningen, med hjelp av en skoleringsplan som fungerte godt. Styret har holdt 208 

seg til sin møteplan, noe som har fungert bra. Samarbeidet innad i styret kunne kanskje vært 209 

litt bedre, og fordeling av div oppgaver kunne kanskje vært gjort på andre måter. Det meste av 210 

oppgavene har falt på lederen. Ellers er vi fornøyd med at flere i styret stilte til valg, hvorav en 211 

kom inn og to ble vara. 212 

Flere i styret har vært aktive i media, med leserinnlegg. På denne måten har vi også nådd målet 213 

vårt om antall publiserte saker. 214 

  215 

HS Akershus 216 

Høyres Studenter har hatt et relativt greit år. Endelig har vi begynt å ha arrangementer 217 

uavhengig av DKSF. Vi har funnet ut av at NMBU har en stor potensiale for å få inn nye 218 

medlemmer, og gjennom støtte fra UHL klarer vi å arrangere gode arrangementer. Vi har hatt 219 

utfordringene våre. Oppgavene har vært for det meste på leder og 1. nestleder. I fremtiden 220 

anbefales det at valgkomiteen skal være strengere med å innstille styret.  221 

 222 

5.2 Arbeidsutvalget 223 

Arbeidsutvalget har hatt et greit aktivitetsnivå det siste året med innlegg i media og sterke 224 

skoledebattanter. Det er flere i arbeidsutvalget som det siste året har vært i fulltidsjobb og 225 

ikke har hatt mulighet til å delta i like stor grad i vårkampanjen, på arrangementer og ikke minst 226 

i valgkampen. Samtidig ser plankomiteen at terskelen for lokalforeningene å oppsøke AU er 227 

høy. Det ønskes at lokalforeningskontaktene skal bli flinkere på å nå ut til lokalforeningene og 228 

bistå med hjelp der det trengs. Komiteen mener også at arbeidsutvalget må bli flinkere til å 229 
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være overalt i fylket og ikke bare i foreningene der de selv kommer fra. Det anbefales at antall 230 

medlemmer av arbeidsutvalget forblir på 4 og ikke økes til 6, som året før.  231 

 232 

 233 

 234 

5.3 Fylkesstyret 235 

Fylkesstyret har hatt jevnlige møter gjennom perioden og har vært viktig i evalueringen av 236 

vårkampanjen, og både planlegging og evaluering av skolevalgkampen. Plankomiteen 237 

anbefaler å opprettholde lokalforeningens halvtime ettersom at dette er en mulighet for 238 

lokalforeningene å diskutere viktige saker og hvordan ting har gått. Det anbefales også at 239 

antall fylkesstyremedlemmer skal være i takt med antall arbeidsutvalgsmedlemmer slik at det 240 

ikke blir en skjevfordeling. Å ha fylkesstyremøter hver uke i skolevalgkampen var viktig for å 241 

dele erfaringer og hvordan ting kunne bli bedre. Samtidig var det fint at disse møtene var åpne, 242 

slik at hele foreningen følte seg inkludert og kunne dele sine meninger.  243 

 244 

 245 

 246 

 247 

Plankomiteen har bestått av: 248 

 249 

Antonio Gade Wilhelmsen Serri (Leder) 250 

Sofia Shansab Zalmai (Arbeidsutvalget) 251 

Farhoud Falahatimarvast (Høyres Studenter) 252 

Julius Kvello Mellgren (Asker) 253 

Sondre Sandøy (Bærum) 254 

Alexandra Marie Hetty Hesla-Halvorsen (Follo) 255 

Kelly Biagio Svendsen (Nedre Romerike) 256 

Linnea Ottem-Holmsten (Øvre Romerike) 257 

 258 

 259 
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